

PAOC Ka Chi Secondary School

加拿大神召會嘉智中學

School Circular No. 17 (2017 – 2018)

家長通告第十七號 (二零一七至二零一八年度)

Special activity days ~ 【20/12 Book Shop-visiting and Purchasing Activity】 &

【21/12 Christmas Worship and Party】

學校特定活動日 ~ 【20/12 參觀書店及選購圖書活動】及【21/12 聖誕崇拜及聯歡會】

27 November 2017

Dear Parents,

In order to raise students' interest of reading, to enhance their self-learning ability, as well as to allow students to collaborate in building up our library collection, the school is going to organize a book shop visiting. Form 1 to Form 5 students are given a chance to visit a renowned flagship bookstore in Hong Kong. Meanwhile, students can buy their favorite books and borrow them at the same time so that they can enjoy reading their new books during the Christmas Holiday before returning them to school.

The arrangements are as follows:

Date	20 December 2017 (Wednesday)
Form	F.1 to F.5
Time	08:05 a.m - 1:00 p.m. (The delay of school leaving may be due to traffic condition)
Location	Eslite (8-10/F, Hysan Place, 500 Hennessy Road, Causeway Bay)
Dismissal location	School entrance
Content	Visiting and purchasing books Scope of books: contents which include Feng shui, fortune-telling, astrology, divination, mystery, as well as pornography and violence, and any other improper contents are forbidden. The decision of purchasing book is finally made by teachers. Class Competition:- Top three classes purchasing books related to the theme of positive dynamic will be awarded with book voucher and certificate.
Remark	1. Each student may have a subsidy for book purchasing up to \$100. 2. No lessons in the afternoon. 3. Students are required to bring back the books purchased on <u>03 January 2018</u> to the class teacher, who will return them to the school library.

The school is holding a Christmas worship and party on **21 December, 2017**. The school day will start at 08:05 and end at 12:00 on that day.

Time	Items (Venues)
08:05 – 08:50	Class Affairs (Classroom): Deliver books purchased in Eslite
08:50 – 10:00	Christmas Worship (Hall)
10:00 – 10:30	Recess
10:30 – 12:00	Party (Classroom)

Please fill in the reply slip below to show your acknowledgement of the arrangements and hand it in to the class teacher on or before 29 November 2017.

Yours faithfully



Principal Wong Wai Keung

敬啟者：

為提升同學對閱讀的興趣及自主學習，同時鼓勵同學一同建立圖書館藏書，本校特意安排中一至中五同學到誠品旗艦書店為圖書館選購自己心愛的新書，並於即日借出，以便同學於普天同慶的聖誕假期間先睹為快，而書本則假期後交還學校。

購書活動詳情如下：

日期	2017年12月20日(三)
年級	中一至中五
時間	上午 08:05 至下午 1:00 (放學時間可能因交通情況而有所延誤)
活動地點	誠品書店 (銅鑼灣) 軒尼詩道 500 號 希慎廣場 8-10 樓
解散地點	加拿大神召會嘉智中學
內容	參觀及選購圖書 選書範圍：不可有風水、命理、占卜、靈異、星座類等圖書，更不可含有色情、暴力及其他負面內容等的書籍，所有書籍購買權，最終由老師決定。 班際選書比賽：「正能量閱讀」比賽，選擇最多正能量圖書的 3 個班別可獲獎狀及書券獎勵。
備註	1. 每位同學均獲校方資助\$100 購書上限。 2. 全校學生下午不用上課。 3. 同學須於 2018 年 1 月 3 日將所選購的圖書交還班主任，再歸還圖書館。

此外，本校將於二零一七年十二月二十一日(四)舉行聖誕崇拜及聯歡會。當天上課時間為上午八時零五分，放學時間為正午十二時。

時間	項目 (地點)
08:05 – 08:50	班主任時間 (課室): 派發於誠品書店購買的書籍
08:50 – 10:00	聖誕崇拜 (禮堂)
10:00 – 10:30	小息
10:30 – 12:00	聯歡會 (課室)

貴家長知悉上述活動之安排後，懇請填妥下列家長回條，着令 貴子弟於 2017 年 11 月 29 日 (星期三) 將本回條交回班主任，班主任收集全班回條後交校務處備案，以便辦理。

此致

貴家長

校長



謹啟

二零一七年十一月二十七日

Please return the reply slip to the class teacher on or before 29 November 2017. The class teacher will collect the reply slips and hand them in to the General Office.

請於 2017 年 11 月 29 日(星期三)或之前將本回條交回班主任，班主任收集全班回條後交校務處備案。

【Reply Slip 回條】

Dear Principal,

I have received the school circular No.17 (2017-2018) on 【20/12 Book Shop-visiting and Purchasing Activity】 , I

敬覆者：頃接家長通告第十七號，藉悉貴校有關【20/12 參觀書店及選購圖書活動】，本人

* agree 同意

disagree 不同意

(Please specify if disagree 若不同意請列明原因： _____)

to let my child participate the Book Shop-visiting and Purchasing Activity

敝子弟參觀書店及自購圖書活動。

I understand the details about 【21/12 Christmas Worship and Party】 .

藉悉 貴校有關【21/12 聖誕崇拜及聯歡會】事宜。

此覆

加拿大神召會嘉智中學黃偉強校長

Name of Student	學生姓名	:	_____
Class	班別	:	_____
Class Number	學號	:	_____
Name of Parent	家長姓名	:	_____
Signature of Parent	家長簽署	:	_____
Date	日期	:	_____

* please put a “✓” in the appropriate box. 請在以上合適項目加“✓”

Remarks: Since the activities are **Special activity days**, student who is unable to attend because of other reasons approved by the school **still need** to go to school for learning activities. Sick leave of even one day during these special activity days has to be applied with medical proofs, or will be regarded as suspected truancy. (Please refer to **School Rules Handbook** on Page 9)

註：由於以上活動為**學校特定活動日**，學生因其他校方批准之理由而未能參與者，**仍須**回校進行學習活動，若因病請假一天者，亦須同時繳交具家長簽署之告假函件及醫生證明書。否則，將視作曠課情況處理。
(詳情請見**學生規則手冊**第 7 頁)